
Politieke vragen VVD-fractie 

 

Aan:  College van burgemeester en wethouders Gemeente Katwijk 

Betreft: Vragen ex art. 41 RvO inzake niet ontvangen stempas referendum 

Datum:  22 mei 2024 

 

 

Geacht college, 

 

Op 6 juni aanstaande vindt in Katwijk het referendum plaats omtrent de voorgenomen forse uitbreiding van 

parkeerregulering in onze gemeente. De afgelopen week heeft de VVD via diverse kanalen – social media, telefonisch 

en per mail – signalen ontvangen dat inwoners nog altijd géén stempas voor het referendum bezorgd hebben 

gekregen, maar al wel weken geleden een stempas voor de Europese verkiezingen. Dit lijkt vooral te gaan om Rijnsburg: 

tot heden hebben ons uit de wijken De Horn, Kleipetten, Westerhaghe en Frederiksoord Noord meldingen bereikt van 

inwoners die alleen een stempas voor de Europese verkiezingen ontvingen. 

 

1) Zijn deze signalen ook bekend bij het college?  

a) Zo ja, hoeveel meldingen van niet ontvangen stempassen heeft u tot heden ontvangen?  

b) Betreft het hierbij (in hoofdzaak) meldingen waarbij alleen de Europese stempas is ontvangen en geen 

stempas voor het referendum? 

c) Hoe zijn deze meldingen gespreid over de gemeente? 

 

2) Bij de meeste huishoudens zijn de stempassen voor het referendum en de Europese verkiezingen gelijktijdig 

bezorgd. Hoe is het te verklaren dat diverse inwoners tot heden alleen een stempas voor de Europese 

verkiezingen hebben ontvangen? Waarom zijn deze niet overal gelijktijdig bezorgd? Bent u het met de VVD 

eens dat dit voor inwoners verwarrend kan zijn? 

 

3) Hoe wordt ervoor gezorgd dat alle inwoners die nog geen stempas voor het referendum hebben ontvangen, 

deze alsnog ten spoedigste ontvangen, óók wanneer zij hier zelf (nog) geen melding van hebben gedaan? Het 

kan immers zijn dat zij hier pas vlak voor de verkiezingsdag achter komen, bijvoorbeeld bij het openen van de 

envelop met daarin de stempas. 

 

4) Kunt u deze vragen, gelet op de actualiteit, binnen vijf werkdagen beantwoorden, dus vóór 29 mei 

aanstaande? 

 

De VVD-fractie ziet de beantwoording van de vragen gaarne tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lennart van der Plas 

Fractievoorzitter VVD 


